
F E B R U A R I  2 0 2 2

Jan Nagengast - Voorzitter CDA Alkmaar 

Belangrĳke 
gemeenteraads-
verkiezingen 

Half maart is het zover. Ook voor onze partij belangrijk om ons goed te presenteren. De vooruitzichten
kunnen we moeilijk inschatten vanwege de achterblijvende landelijke CDA prognoses. Hier staat gelukkig
tegenover dat de (nieuwe) landelijke partijen waar volgens peilingen onder ander onze stemmen naar toe
gaan niet vertegenwoordigd zijn bij de gemeenteraadsverkiezingen, gemeenteraadsverkiezingen lagere
opkomsten kent en wat men landelijk stemt niet perse ook plaatselijk de stem wordt.
Lokaal zijn wij echter niet somber. Wij zijn de afgelopen periode goed zichtbaar geweest, een
verkiezingsprogramma en verkiezingspunten die aanspreken, we hebben een goede campagne in
gedachte, maar vooral ook we hebben goede, ervaren en aansprekende kandidaten. Dat laatste misschien
wel de beste van alle politieke partijen die in Alkmaar meedoen. Onderzoek wijst uit dat plaatselijk men
vooral op kandidaten stemt en minder op de partij of het programma.
Zoals gezegd we hebben een goede campagne. We zullen zeker lokaal en regionaal meerdere keren in het
nieuws komen. Een waarschuwing is wel op zijn plaats: als u de komende tijd op de westelijke randweg
rijdt; graag beide handen aan het stuur!
We gaan u vragen om ons te helpen met een goed resultaat bij deze verkiezingen. Op de eerste plaats een
financiële bijdrage, assistentie bij de bezetting van de kraampjes en bel vlak voor de verkiezingen uw
buren, kennissen en familieleden op en spoor ze aan om te stemmen! Het helpt dat is zeker. Voor de rest
wens ik u een gezonde toekomst in deze periode van de pandemie; het ga u goed.
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Dit keer in de Nieuwsbrief:



 Graag financiële bijdrage voor de
plaatselijke campagne van het CDA:
NL95RABO0376482117 t.n.v.
penningmeester CDA Alkmaar onder
vermelding: Campagne

 Vlak voor verkiezingen buren,
kennissen en familieleden aansporen
om te gaan stemmen

 Assistentie verlenen aan de bezetting
van de kraampjes voor 2
zaterdagmiddagen (zie stukje Jelle )

“Jong of oud; ze komen
allemaal bij mij in de winkel
en ik hoor hun problemen
en suggesties. Wat dat
betreft sta ik midden in de
samenleving en hoor ik als
geen ander wat er speelt.
Als rasechte Alkmaarder wil
ik me inzetten om onze
gemeente mooi te houden
en om huizen te bouwen
voor jong en oud”

Van de lĳstrekker
Gosse Postma- Lijstrekker

Geachte leden graag
aandacht:



Voor stad en dorpen    
Robert te Beest - Wethouder

Met enige trots kijk ik terug op het afgelopen jaar. Samen met mijn collega’s in het
college van B&W en uiteraard de CDA fractie heb ik de stad en de dorpen mogen
helpen om deze een beetje mooier te maken.
 
Investeren in de dorpen:
Het CDA hecht aan een sterke dorpsgemeenschap. Daarom heb ik het afgelopen
jaren veel contacten gelegd met de dorpen. Belangrijke vraag was “hoe houden we de
dorpen vitaal”. Door een kwaliteitsimpuls te geven aan de gemeenschapshuizen in
Stompetoren en Schermerhorn in combinatie met woningbouw en een mooie woon-
zorgontwikkeling in Graft op locatie de Baanbreker investeren we in onze mooie
dorpen. Ook de wegen in het buitengebied worden aangepakt. Zowel in kwaliteit als
in veiligheid. Hier ligt nog een grote opgave. Met de agrarische ondernemers en de
LTO ben ik op regionaal en provinciaal niveau in gesprek om betere verkeersroutes te
krijgen voor de agrarische voertuigen. Zo werken we aan ons mooie buitengebied, of
beter gezegd: De voortuin van Alkmaar. 
 
Investeren in de stad:
Een Europese school, herontwikkeling van de stationsgebieden, een nieuw
onderkomen voor Dak- en Thuislozen, herontwikkeling van De Laat en Bloemwijk.
Zomaar een greep van de dossiers waar ik afgelopen jaar aan mocht werken. Over al
deze onderwerpen zou ik inmiddels een boek kunnen schrijven. En wat te denken van
mobiliteit. Het beleidsplan Alkmaar Fietst is door de gemeenteraad vastgesteld en we
staan aan de vooravond van de grote mobiliteitsvisie voor de Stad Alkmaar. Want
15.000 woningen betekent dat de Stad ook bereikbaar en veilig moet blijven. Ook de
historische binnenstad zal opnieuw moeten worden ingericht voor duurzame
mobiliteit en een aangenaam verblijfsklimaat.
 
Over klimaat gesproken. Ook de Klimaatadapatie strategie is door de gemeenteraad vastgesteld. Ook daar ben ik best
trots op. Een mooie basis om Alkmaar duurzaam in te richten, te vergroenen en voor te bereiden op het veranderende
klimaat.
 
Investeren in de menselijke maat:
 Op het gebied van buurgericht Samenwerken zijn grote stappen gezet. Door met wijkteams te werken groeit de
samenwerking tussen partijen in de diverse wijken en weet men elkaar snel te vinden wanneer er iets speelt. Op die
manier proberen we steeds dichter naast de burger te gaan staan en werken we aan de menselijke maat. Dat is ook
gelukt door een belastingloket in Alkmaar te krijgen. Service en dienstverlening in de buurt. Ook dat is de menselijke
maat.
 
Dierenwelzijn:
Het afgelopen jaar hebben we de dierenopvang structureel goed geregeld. Door meerjarenafspraken is de zorg en
opvang van dieren in onze regio goed geborgd en hebben de partijen die dieren opvangen lange termijn perspectief
gekregen om te investeren in goede opvangvoorzieningen.
 
Naast bovengenoemde onderwerpen vroegen de WMO, de participatiewet waaronder de groei naar 1 organisatie voor de
regio een flinke tijdsinspanning. Maar we maken grote stappen vooruit. De regio werkt goed samen voor het beste
resultaat op het sociale domein.
 
Ik ben dankbaar en trots dat ik mij voor het CDA en Alkmaar mag inzetten en hoop dat in een volgende bestuursperiode
te mogen doorzetten.



Politiek markt – De Mare – 26 februari
Woningbouw debat – Gasfabriek – 28 februari of 1 maart 
Cultuur debat – 19:00 uur Vicorie Podium – 3 maart 
Tv debat – De Vest 16:30 NH Nieuws – 5 maart 
Politieke markt – Paardenmarkt – 5 maart 
Agrarisch debat LTO – Locatie volgt – 7 maart 
Gosses verassingsbezoek – Locatie volgt – 11 maart 
FNV Alkmaar debatavond – Kennemerwaard centrum Bibliotheek
– 11 maart 
Hart voor Alkmaar – 16:00/17:00 uur stad Pim De Ridder – 12
maart 
Prodemos Jongerendebat – 15:00/21:00 uur De Rekere – 13
maart 

Verkiezingsevenementen   

De Gemeenteraadsverkiezingen worden door Corona verruimd van 14-16 maart 2022. Door de
Kieswet, die alle verkiezingen in Nederland regelt, is bepaald dat 31 januari 2022 de “Dag van de
kandidaatstelling” is. Die dag moeten alle geregistreerde partijen hun kandidatenlijst indienen en
daar zit het een en ander aan vast. Ons landelijke CDA moet instemmen met de kandidaten op de lijst
maar ook met het gebruik van CDA boven onze lokale lijst. Alle kandidaten moeten instemmen met
het voorkomen van hun naam op de CDA-lijst en ook moeten zij een kopie-legitimatiebewijs leveren.
In Coronatijd is dat toch wat anders als gewoonlijk, omdat alle communicatie alleen digitaal verloopt.
Ook het feit dat de Kieswet een heel formele en detaillistische wet is, werkt niet mee om het even
snel te regelen. Dit alles heeft er toe geleid dat direct na het vaststellen van onze CDA-kandidatenlijst,
medio december begonnen kon worden met het benaderen van de 21 kandidaten.
Graag wil ik alle CDA-kandidaten bijzonder danken voor hun snelle en uitstekende medewerking bij
het verzamelen van bewilligingsverklaringen, legitimatiebewijzen en interne partijverklaringen. Bij de
voorinlevering bleken er nog enkele hiaten, maar dat kwam door het overdreven minutieuze karakter
van de Kieswet, die iets vroeg wat er feitelijk al was. Op 31 januari is deze procedure dan ook met
succes afgerond en gaan wij met vertrouwen de GR2022 van 14-16 maart in. Ik voeg hier nog één
verzoek aan toe van ons actieve CDA-lid Timo Schotten. Op 5 maart wordt er van 12-16 uur een
verkiezingsmarkt gehouden op de Paardenmarkt. De vraag is wie van onze CDA-leden daar
gedurende 2 uur achter de CDA-kraam wil staan, 3-4 leden van 12-14 uur en 3-4 van 14-16 uur. U
kunt zich opgeven bij Timo Schotten via zijn mailadres: timo500.tcs@gmail.com
”

31 Januari Dag van de Kandidaatstelling 
 Jelle Groeneveld - De secretaris 



Jelle Groeneveld - De secretaris 

Algemene LedenVergadering 11 december 2021 

In Coronatijd is het lastig om fysieke vergaderingen te plannen. Dat ondervonden wij vorig jaar toen
wij onze ALV wilden houden in verband met de aankomende Gemeenteraadsverkiezingen (GR2022).
Na de op 13 november aangekondigde beperkte lockdown konden wij 15 november ’s avonds niet
meer terecht in de Alkmaarse Poort en werd de ALV verzet naar 8 december 20 uur in de
Vrijheidskerk. Toen op 27 november de aanscherping naar 17 uur ging, moesten wij uitwijken naar
zaterdag 11 december 13:30 uur en zo kon onze CDA-ALV toch nog fysiek gehouden worden.
Er waren in de Vrijheidskerk 22 CDA-leden aanwezig en na het verslag van de vorige ALV werd ook
de begroting voor 2022 vastgesteld. In de begroting is €18.000 gereserveerd voor de CDA-campagne
maar er zal ook een bijdrage van de CDA-leden worden gevraagd. Daarna kwam de CDA-
kandidatenlijst aan de orde, waarbij allereerst Gosse Postma bij acclamatie tot lijstaanvoerder werd
benoemd. Vervolgens werden ook de volgende 7 kandidaten bij acclamatie benoemd en werd de
staartlijst met 13 kandidaten in één keer vastgesteld.
Het concept-CDA-programma had geleid tot 2 amendementen. Het amendement “Stikstofdruk,
biodiversiteit en landbouw” haalde het na een levendige discussie niet, omdat de vergadering de
voorliggende tekst daarvan niet principieel vond afwijken. Het amendement “preventief fouilleren
mag niet leiden tot profileren” werd met algemene temmen overgenomen. Daarmee is het CDA-
programma vastgesteld en opgenomen op de website van het CDA-Alkmaar. De
programmacommissie en met name voorzitter Paul Rietveld worden vervolgens hartelijk bedankt
voor hun forse inspanning en het uitstekende eindproduct.
Aansluitend dankt lijstaanvoerder Gosse Postma voor het in hem gestelde vertrouwen en noemt hij
een aantal concrete speerpunten uit het programma, zoals leefbaarheid dorpen, verduurzaming,
extra woningen centrum Alkmaar en het “bestendig maken van Alkmaar tegen mega-regenbuien”.
Hierna geeft Frits Jonk en korte toelichting op de te voeren CDA-campagne en gaat wethouder
Robert te Beest in op de ontstane situatie na het vertrek van GroenLinks en PvdA uit het college van
B&W. Het betekent aanzienlijk meer werklast voor de resterende collegeleden, maar dat moet te
doen zijn tot de GR22022. Hij stelt zich ook beschikbaar voor een nieuwe periode.
Tijdens de rondvraag komt nog aan de orde het spanningsveld tussen het uitbesteden van werk en
het in eigen beheer uitvoeren daarvan. Ook wordt gevraag om een heroverweging van de WMO-
bijdrage voor scootmobielen. De voorzitter feliciteert Pieter Bijl omdat hij door zijn langdurige en
intensieve zorg bij Stichting KOOK ”held van Alkmaar” is geworden. De vergadering wordt om 15 uur
gesloten.



Bezoek Hugo de Jonge aan Alkmaar!
 

Afgelopen maandag 21 februari, op uitnodiging van onze afdeling, bezocht de minister
voor Huisvesting en Ruimtelijke Ordening Alkmaar.

Onze doelstelling met dit bezoek was de minister uit te nodigen om een standpunt in
te nemen of de overheid het aanvaardbaar vindt dat aan de randen van de stad of

dorp woningen gebouwd mogen worden.
Bij een bezoek aan Stompetoren gaf de minister duidelijk aan dat als wij de

bouwopgave serieus nemen (100.000 woningen per jaar) er niet te ontkomen valt ook
in de buitengebieden te bouwen. Het merendeel van de woningen moet binnen de

gemeente plaatsvinden, dat blijft.
De overheid wil samen met de provincie en de gemeenten komen tot een plan waar de
100.000 woningen per jaar gebouwd gaan worden. De huidige plannen schoten in dat
opzicht te kort. Voor ons houdt dit in dat wij meer kans maken op een bouwlocatie bij
Stompetoren – West. Een bouwlocatie voor meer dan 450 grondgebonden woningen.
Vervolgens namen wij een salonboot om via het Alkmaar Kanaal de minister te tonen

waar wij langs het kanaal en bij beide stations willen komen tot 15.000 woningen.
Belangrijk onderdeel was aan te geven welke problemen daarbij opgelost dienen te
worden. Verhuizing bedrijven naar bedrijventerreinen, moeite met levering energie,

bereikbaarheid en inrichting de buitenruimte.
Al met al een belangrijke en interessante middag waarbij het CDA en Alkmaar beter op

de kaart werd gezet.
 

J A N  N A G E N G A S T  -  V O O R Z I T T E R  C D A  A L K M A A R  


